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Zápis ze 126. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 28. 6. 2022 od 8 hodin 

v místnosti B-636 v budově Kokos v Kladně 

 

Přítomni:   doc. Ing. David Vrba, Ph.D.;  Ing. Petr Písařík, Ph.D.;  Ing. Jana Urzová, Ph.D.; Ing. Jan 

Kašpar;  Ing. Jan Kauler, Ph.D.; Ing. Tomáš Pokorný; 

Omluveni: Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Bc. Tereza Ptáčková; Hana Protivová;   

Hosté: doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 126. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Rozpočtu FBMI na rok 2022 

3. Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. 

1. Schválení programu 126. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 126-1: AS FBMI schválil program 126. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení rozpočtu FBMI 

J. Pluhař představil předložený rozpočet. 

V. Vymětalová podala informaci z Rady vysokých škol o růstu cen energií a inflaci. 

D. Vrba se zeptal na upřesnění DKRVO. J. Pluhař poskytl upřesňující tabulku.  

T. Pokorný položil otázka na snížení stipendijního fondu. J. Pluhař to vysvětlil lepšími studijními 

výsledky v době COVIDu. 
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V. Vymětalová informovala o připravované novele VŠ zákona a v této souvislosti upozornila, že 

náklady na doktorandy můžou v budoucnu růst. 

Diskuze: V. Vymětalová, J. Pluhař, T. Pokorný 

Usnesení 125-2: AS FBMI schválil Rozpočet FBMI na rok 2022. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Různé 

T. Pokorný podal informaci o elektronických volbách a o případné potřebě upravit Volební řád 

FBMI.  

Diskuze: V. Vymětalová, D. Vrba, T. Pokorný 

 

Zapsal: T. Pokorný       Ověřil: D. Vrba, P. Písařík 


